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Vårt oppdrag er å sørge for at våre
medlemmer kommer styrket ut av
den omstillingen som de må
gjennom i årene mot 2030. Vi skal
sørge for at medlemmene står godt
rustet til å møte morgendagens
krav og muligheter som det grønne
skiftet representerer. 

ENGASJERT - MEDLEMSNÆR - FRAMTIDSRETTET

Vi vil bygge en bærekraftig framtid i tre!  
Norske Trevarer skal jobbe for økt rekruttering av både unge og voksne
til bransjen, og sørge for kontinuerlig utvikling i bransjen. Gjennom et

attraktivt felleskap skal vi bidra til økt medlemsutvikling, fornøyde
medlemmer og tilfang av nye medlemmer.
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Etter å ha tatt over stafett pinnen ifra Tore Ådlandsvik og hans forgjengere har jeg

med ærefrykt gjort mitt beste i sammen med dyktige styremedlemmer og gode

medarbeidere i administrasjonen, for å holde koken oppe i foreningen. Takk for

deres gode ledelse og arbeid frem til nå.

Som styreleder i Norske Trevarer kan jeg reflektere over året 2024 ved å påpeke de

betydelige utfordringene og endringene bransjen har møtt. Innovasjonsånden må

ikke stoppe, og samarbeidet oss medlemmer imellom er viktigere enn mange aner

for tiden. Det er og med på å gjøre produktene våre aktuelle i ulike

sammenhenger.

Urolighetene, både politisk og økonomisk, har påvirket markedet, og mange

bedrifter har måttet tilpasse seg raskt. Det kan være snakk om økte råvarepriser,

permitteringer, endringer i forbrukeratferd, og kanskje også nye reguleringer som

påvirker produksjonen og markedet vårt. Mange av våre medlemmer har og gjort

seg bemerket og synlige i sine lokalsamfunn med initiativ for å rekruttere nye

medarbeidere, noe som vi har som en av fanesakene våre. Våre medlemmer har

større betydning for lokalmiljøet enn vi tenker på i hverdagen. Men vi er med å

driver samfunnet videre.

Styreleder har ordet
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Gunnar Adolf Aanesland
Styreleder 
Norske Trevarer
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Når det gjelder fremtidsutsiktene for 2025, kan styrelederen være optimistisk, men

realistisk. Det kan være fokus på bærekraft og innovasjon som nøkkelfaktorer for

vekst. Med økt fokus på miljøvennlighet og bærekraftige løsninger, kan bransjen stå

godt rustet til å møte utfordringene. Samtidig er det viktig å være forberedt på

svingninger i markedet og å ha strategier på plass for å håndtere usikkerhet.

Takk for alle innspill, innsats, samarbeidet og engasjementet i året som har gått. Det

kan vi IKKE få nok av.

Styrelederen kan også understreke viktigheten av samarbeid mellom aktører i

bransjen for å navigere gjennom de kommende årene. La oss gå videre inn i 2025

med stolthet over det vi har oppnådd - og med blikket hevet mot nye muligheter.



Styret 2024-2025 

Styret i Norske Trevarer består av seks medlemmer og to varamedlemmer. Styret
velges på årsmøtet som avholdes samtidig med foreningens landsmøte.
Fem styremedlemmer kommer fra medlemsbedriftene, og ett styremedlem er
eksternt. De to varamedlemmene kommer fra medlemsbedriftene.
Vanlige styremedlemmer velges for to år, mens eksternt medlem og varamedlemmer
velges for ett. Styreleder velges av årsmøtet for to år av gangen. Styret velger selv
nestleder.
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Skule Bjerke, Snekkermester Per Bjerke AS
Ida Emilie Foss, Trappespesialisten AS

Varamedlemmer

Styreleder

Gunnar Adolf Aanesland
Aanesland Treindustri AS

Nestleder

Trond Magnar Unhammer
Nordan AS

Styremedlem

Kyrre Norigard
Nordigard Bruk AS

Eksternt styremedlem

Linda Kristin Offenberg
Mindmap AS

Styremedlem

Arve Martin Almenning
Nordvestvinduet AS

Styremedlem

Siri A Tellevik White
Hoff Snekkerverksted AS
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Leder
Eilef Bjerk
Ege Front AS, Ålgård
Mobil: 907 80 150
E-post: eilef@egefront.no

Medlem
Torbjørn Hjelden
Grande Fabrikker AS, Innfjorden
Mobil: 907 942 54
E-post: torbjorn@grande.no

Medlem
Helen Romundset
Lian Vinduer AS, Kyrksæterøra
Mobil: 907 80 150
E-post: helen@lian.no

Valgkomité
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Daglig leder har ordet
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Vi har heldigvis lagt 2024 bak oss, fordi

det var et år som har vært tungt for

mange av våre medlemmer. Noen startet

nyåret med å permittere medarbeidere og

andre måtte gå til oppsigelser. Det har

vært full stans i både hus- og

hyttemarkedet, som har den konsekvens

at man da heller ikke trenger dører,

vinduer, trapper og annen innredning.

Samtidig må jeg si at 2024 også har vært

et år hvor dere – våre medlemmer

virkelig har imponert. Som et medlem sa,

vi har vært gjennom andre verdenskrig,

dyrtid, finanskrise og korona. Vi står vel

av det denne gangen også. Mange av dere

har funnet nye markeder og andre har

investert i fabrikken til når aktiviteten tar

seg opp. Og jeg har blitt inspirert av

hvordan dere har tatt vare på deres

ansatte i denne tunge tiden. 

De lokale arrangementene har hatt

merkbart flere deltagere og det viser

kraften i vår bransje – at dere går til

felleskapet og finner nye

forretningspartnere. 

I administrasjonen gikk vi inn i året

uten faglig leder og vi andre måtte

prøve å finne ut av deres

kompliserte spørsmål. Wilhelm var

med oss i fem måneder før han ble

erstattet av Kristoffer i august. Det

tar en god stund og sette seg inn i

en såpass krevende stilling, men

Kristoffer, som både er

møbelsnekker og arkitekt er kommet

godt i gang – og vi er spesielt

fornøyde med at vi nå har fått liv i

alle fagforumene.

Medlemsundersøkelsen fra i fjor

viste at rekruttering er fortsatt

prioritet nummer 1 for hva vi

administrasjonen skal jobbe med, og

det ble jobbet mye i høst med å

redde eksisterende skoletilbud som

på grunn av trang kommuneøkonomi

var truet med nedleggelse.

Ambassadørene våre gjorde en

glimrende jobb med å vise fram sin

arbeidshverdag i sosiale medier. 
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Hilde Widerøe Wibe
Daglig leder 
Norske Trevarer

For å velge snekkeryrket som utdanning

må man velge dette allerede i

grunnskolen og vi har derfor jobbet mye

både politisk og i media med å påpeke

viktigheten av å satse på en god

sløydutdanning. Vi var også veldig

fornøyd med å få 1,2 millioner fra

Sparebankstiftelsen på slutten av året

som gjør at dere kan ha sløydaktiviteter

med deres nærskoler.

En annen viktig politisk sak vi har jobbet

med sammen med våre kollegaer i

byggenæringen har vært å få opp

aktiviteten i markedet. Det er kommet

noe mere midler til Husbanken som er et

bidrag og til energieffektivisering. Før jul

fikk vi også gjennomslag fra et

enstemmig Storting til at det skal utredes

virkemidler som sikrer økt

materialgjenvinning av vinduer.

Noe av det hyggeligste med jobben vår er

kontakten med dere medlemmer. Vi har i

løpet av 2024 hatt telefonsamtale, møtt

på lokale arrangement eller vært på

besøk til nær sagt alle medlemmene. I

løpet av 2024 har vi deltatt på 22

lokallagssamlinger og vært på 36

bedriftsbesøk.

Det store høydepunktet i 2024 var

landsmøte i Bergen hvor vi samlet 129

deltagere og danset oss svette til

saksofonspill. Avslutningsvis vil vi ønske

13 nye medlemmer velkommen til

felleskapet!
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Administrasjon og medlemmer
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Vi har vært på 22 medlemsmøter, og hatt Digital fagdag i tillegg til samling for
lokalstyrene på Wood Hotel i Brummundal og landsmøte i Bergen. I 2024 arbeidet vi med
å strukterere medlemssrelasjonen vår, og vi er stolte av å stadig vekk være NHO
Byggenæringens beste på nettopp dette! 

I Norske Trevarer har vi også 10 lokalforeninger som vi samarbeider tett med, og som i
2024 har opplevd økt oppslutning om medlemsmøtene sine. Lokalforeningene er limet i
Norske Trevarer, og arrangerer stadig bedriftsbesøk og medlemsmøter.
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Administrasjonen fra august 2024. 
F. v. Ingrid Finnes, Kristoffer Bundlie, Hilde Widerøe Wibe, Monica
Wærdahl Eriksen og Ragnhild E Bye Lütken.

Norske Trevarer hadde 261 medlemsbedrifter (inkl. avdelingskontor) og 53 assosierte
bedrifter per 31.12.24. 
Samlet hadde medlemsbedriftene 4 214 årsverk (hvorav 168 lærlinger fordelt på 85
lærebedrifter) og 10 mrd. kroner i omsetning i 2024. 13 nye bedrifter meldte seg inn i
løpet av året og 33 bedrifter meldte seg ut - hvorav én bedrift med 11 filialer. 24 av
utmeldingene var ordinære, mens 9 bedrifter gikk opphørte/gikk konkurs.

Året startet med fire ansatte, og 1. februar startet Wilhelm Ruyter som leder for fag og
utvikling. 4. juni sa Wilhelm Ruyter opp stillingen sin med umiddelbar virkning, og 
5. august var Kristoffer Bundlie klar til å ta over stafettpinnen som leder for fag og
utvikling.
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Medlemsfordeler 
Norske Trevarer tilbyr følgende medlemsfordeler til sine medlemmer: 
Arbeidstøy og verneutstyr
Beredskap/førstehjelp
Bedriftshelsetjeneste
BIM (3D-løsninger)
Brannalarmanlegg
Digitale verktøy
Drivstoff
El-kontroll og termografering
Faktura og inkasso-oppfølging
Forsikring
Helseforsikring
HMS-bistand
Hotellavtaler
Juridisk bistand
Kredittsjekk
Kurs/ Arrangementer
Markedsføringstjenester
OrgBrain - profesjonalisering av styret
Pensjonordning - enkle, trygge og gode innskuddspensjonsløsninger
Strøm
Telefoni

Fra NHO:
Arbinn.no – arbeidsgiverservice med maler og veiledere innen blant
annet arbeidsrett, HMS, lønn og tariff og offentlige anskaffelser
Juridisk rådgivning for oppfølging av ansatte
NHO Byggenæringen - vår landsforening i NHO
Webinarer og kurs – for din bedrift 
NHOs regionkontor – se hva vi kan gjøre for deg der du er

Årsrapport Norske Trevarer 2024
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Det har over flere år med utgangspunkt i NHO Byggenæringens Digitale veikart vært

jobbet målrettet med å få opp tempo på digitalisering i bransjen. Behovet for å øke

kompetansen, bedre utnytte digitale flater og virkemidler samt sist, men ikke minst heve

kompetansen blant aktørene er viktig for å bli ennå mer effektive. 

Norske Trevarer har aktivt deltatt i arbeidet rundt PDT Norge. Både gjennom

styredeltakelse og ved arbeid i teknisk komité knyttet til utvikling av plattform for

forvaltning av datamaler. Det er nå ferdigstilt plattform for forvaltningsprosessen,

dataordbok og API. Tekniske egenskaper er under etablering basert på standarder. 

Utviklingen av PDT-verktøyet har fortsatt i 2024. Arbeidet har i hovedsak omfattet en

omlegging til bedre ytelse ettersom behovet for fleksibilitet og endringer i

underliggende datamodell er redusert. Plattformen og selve verktøyet er i stor grad

ferdig med tanke på funksjonalitet, men mangler arbeid knyttet til hjelpetekster og

brukervennlighet.  

Digitalisering og
produktdatamaler

Årsrapport Norske Trevarer 2024

Trestøv
Etter mange års arbeid i Trestøv-prosjektet i samarbeid med STAMI, byggenæringens
IA-program og flere av våre medlemmer, oppsummerer nå STAMI arbeidet i to
artikler. STAMI trekker konklusjoner om både eksponeringsforhold og helsevirkninger
av trestøv i treindustrien og trevareindustrien. Konklusjonene er: Lavere eksponering
enn grenseverdiene og ingen klare helseeffekter er påvist som følge av trestøv.  
Men, det er fortsatt viktig å begrense støveksponering ved gode renholdsrutiner og
dessuten følge opp og kartlegge arbeidsrelaterte symptomer knyttet til korte
sykefravær på mindre enn 16 dager, som er forskernes anbefaling. Arbeidstilsynet
sier de vil bruke kunnskapen fra prosjektet i sin konklusjon knyttet til ny forskrift. Et
fortsatt unntak betyr mye for bedriftene i trevareindustrien.
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Forum
I 2024 gjenreiste vi våre faglige forumer! Forumets formål er å være skreddersøm for
de ulike segmentene: trapp, dør, vindu og innredning.  
Alle forumene har fått initiert ulike prosjekter som strekker seg over i 2025. Vi ser frem
til å skape en arena for erfaringsutveksling, kompetansepåfyll og diskusjon rundt
bransjens utfordringer og muligheter.  
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Byggstand 

BEAst Supply 4+ standarden 
I 2024 ble første versjon (2023) revidert og utvidet på grunnlag av tilbakemeldinger fra
bransje aktørene. Aktiv deltakelse på Nordisk nivå med Peppol og BEAst. 
Sporbarhet og merking 
Bransjeaktørene ønsker at pakking, merking og sporing av byggevarer skal kunne
gjennomføres på en felles og ensartet måte. Det ble laget en beskrivelse og
dokumentert resultater av prosjektet «produktmerking og sporbarhet i byggenæringen». 
Kunnskap og informasjon til hele næringen 
I tillegg til dokumentasjon i form av veiledere, erfaringsmateriell, testresultater og
beskrivelse av metoder og standarder har Byggstand utviklet webinarer som ligger åpent
tilgjengelig på nettsidene. 

Byggstand skriver artikler om ulike digitaliseringstema med formål om å spre
kunnskapen om spesifikke tiltak og informere om fremdriften i tiltakene. 
Målet for 2025 er sammen med entreprenørene i Norge å få startet en bred
implementering av det som må til for å formidle klimadata i fakturaer og andre
handelsmeldinger mellom aktørene i verdikjeden. 

Viktigheten av miljøvaredeklarasjoner (EPD) er ikke mindre etter at Direktoratet for
byggkvalitet (DiBK) innførte krav til klimagassregnskap for bygninger fra 1. juli 2022.  
 For dører og vinduer ble EPD-generatoren ferdigstilt i juni 2024.  
For innredning og møbler har medlemmene tilgang til Norsk Industris generator.  

Norske Trevarer har i 2024 initiert et samarbeid med Norsk Industri der vi sammen
skal videreutvikle en EPD-generator som er skreddersydd for kjøkken og annen fast
innredning. Arbeidet her pågår utover 2025.   
For interiørtre og konstruksjonsprodukter vil behovet for EPD kunne dekkes gjennom
et åpent tilbud fra Treteknisk institutt.    
Foreningen har også bidratt til å sponse et prosjekt knyttet til å tilpasse alle
generatorer utgitt fra LCA.no til å tilpasse formatet til standarden NS-EN ISO 22057
som gir EPD-informasjonen i et format som kan brukes sammen med
produktdatamaler (PDT). 

Miljøvaredeklarasjoner (EPD)
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I løpet av 2024 har vi hatt innrullert 22 elever på kurset; hvor mange av disse som

har valgt å gå opp til eksamen vet vi ikke, da det ikke rapporteres til oss. Interessen

for kurset er fortsatt tilstede, og vi opplever gode tilbakemeldinger på opplegget. Vi

har fortsatt med veilederkorpset fra 2023, men unntak av en utskiftning grunnet

endring i jobb. Utover fremovermeldinger fra veiledere, følges deltakerne som

oftest opp av lokale opplæringskontor hvis de da ikke tar kurset i egen regi. 

I desember 2024 ble det igangsatt en revidering av innholdet i kurset for å ivareta

endringer og oppdateringer som har kommet etter at det ble lansert i 2022/23.

Denne revideringen vil bli ferdigstilt våren 2025, og foretas av Hans O. Øren som i

sin tid hadde det overordnede ansvaret for innholdet da kurset ble utarbeidet.

Årsrapport Norske Trevarer 2024

Eksamensforberendende kurs for
praksiskanditater

Posisjonering av Norges mest bærekraftige bransje 

Nettverk – tilgang til lokalt og nasjonalt bransjefelleskap  

Kompetanse – tilgang på arrangementer, kurs, forum og faglig rådgivning 

Rammebetingelser – tilgang til ny innsikt, trender og politisk påvirkning 

Rekruttering – tett kontakt med opplæringskontor for å sikre tilgang av

fagkompetanse  

Medlemsfordeler – tilgang til standardbetingelser, maler og rabattordninger  

Gode grunner for å bli medlem
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Arrangementer
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Landsmøtet 2024 ble avholdt 19.-21. april i Bergen.

Vertskap for arrangementet var lokalforeningen i

Hordaland og med deres innsikt og kjennskap til

byen ble det en minnerik og flott helg. 

Fredagen startet med årsmøte på Hotell Norge hvor

det var opp mot 100 deltakere. Etter endt årsmøte,

var det faglig program på scenen hvor noen av våre

medlemmer delte av sine erfaringer spesielt i

forhold til ledelse og omstilling, noe som ble meget

godt mottatt av deltakerne. Parallelt med dette ble

det arrangert ledsagertur. Lørdag var det duket for

utflukt med gondolen opp til toppen av Ulriken,

som viste seg fra sin beste side. Dernest gikk turen

til Troldhaugen, hvor vi fikk omvisning og ikke

minst en vakker konsertopplevelse. Lørdagens

festmiddag ble avholdt på ærverdige Grand, hvor

det også ble markering og utdeling av Det Gylne

Sagblad for store og små bedrifter.

Det ble i 2024 ikke avholdt Trevaredager, da man våren 2024 besluttet at man skulle

gå tilbake til opprinnelig ordning med to separate arrangementer, hvor Trevaredagene

da forgår i januar. Som et alternativ valgte man å arrangere en digital fagdag 23.

oktober, hvor fokus var knyttet opp mot de utfordringene bransjen står overfor spesielt

med tanke på nye krav og forordninger fra EU. Med oss i studio hadde vi representanter

fra NHO Byggenæringen og Prognosesenteret og flere av våre assosierte medlemmer

som bidro med viktig innsikt og betraktninger.
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Administrasjonen har i løpet av 2024 vært på besøk hos lokalforeninger, og der hvor

det har vært mulig, deltatt på lokale arrangementer.
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Det har vært avholdt en digital samling for faglærere og opplæringskontorer i mai

2024 hvor fokus var informasjon knyttet til eksamensforberedende kurs.

Vi har hatt en samling for våre flotte ungdomsambassadører i Ørsta. Samlingen ble

kombinert med at lokalforeningen i Møre og Romsdal hadde medlemsmøte og

ambassadørene fikk da også muligheten til å møte både lokalt opplæringskontor,

lærere og ikke minst den kombinert det med bedriftsbesøk lokalt.

Det har også vært to fysiske samlinger i nettverk for kvinnelige ledere. I juni var vi

samlet i Oslo hvor vi blant annet fikk høre innlegg fra flere av det kvinnelige

bransjedirektørene, samt at vi var på besøk hos både Made by wood og Wall-IT. 

I tillegg fikk vi omvisning i det nye bygget til Remarkable hvor flere av

medlemsbedriftene har hatt leveranser. 

Samling to var i Agder i November, og her var vi både på besøk i butikken til Strai,

og på fabrikken. Gjengen var samlet på et fantastisk lokalt sted på Snertingmo, før

ferden gikk videre til Lauverket, Hamran og Aanesland.
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26.-27. september ble den årlige samlingen for styrene i lokallagene avholdt. Denne

gangen var vi samlet på Wood hotell by Frich i Brumunddal. I tillegg til gode

diskusjoner, foredrag fra eier og initiativtaker til Wood hotell Arthur Buchard, rakk vi

også et besøk hos Vyrk på Stange. Alt i alt to flotte dager, med mye god

erfaringsutveksling.

Øvrige arrangementer dette året har vært månedlige virtuelle kaffekopper, ulike

webinarer og kurs i regi av Norske Trevarer og andre bransjeforeninger. Det har

også vært avholdt møter med styreledere i lokalforeningene både vår og høst.



Bli snekker-kampanjen går så det suser! Har
du sett oss?  

I 2024 fortsatte vi satsningen mot en yngre
målgruppe sammen med Apriil. Apriil har
hatt stor suksess med blant annet
#blirørlegger og Velgskog. Vi er på vårt
tredje år og er veldig godt i gang med å
bygge opp markedsplass, som vil
konverteres til nye søkere etter hvert.  
  
Målet med kampanjen er å markedsføre
snekkerutdanningen og yrkesmulighetene
innenfor faget. Vi ønsker å kunne bidra til en
holdningsendring i samfunnet og  
kjennskapen til alle mulighetene man har
som snekker! Kampanjen bruker
www.blisnekker.no som landingside som
fungerer veldig bra. Nettsiden har også
fungert som plattform for voksne som
ønsker å bli snekker. 

Kampanjen er på de plattformene
ungdommene bruker; Snapchat, Instagram
og Tik Tok. Den er også på Facebook, men
med noe annet innhold. Kampanjen er
tilpasset målgruppen 14-16-åringer, og går
hele året med et ekstra trykk mot 1. mars.  
  
Kampanjeåret startet i mars 2023 og gikk til
1. mars 2024, før den startet opp igjen mot
1. mars 2025. Dette trykket kommer vi til å
fortsette med, da vi ser at det har virkning. 

Resultatene av kampanjen i 2024 er ca 12
000 besøkende på nettsiden, med 55 000
visninger av siden. Vi bygger stein på stein,
og det er følgere på Snapchat, Instagram og
Tik Tok som øker mest. 

#BliSnekker-kampanje 2024

Årsrapport Norske Trevarer 2024

På alle plattformene har vi totalt 776 097
organiske visninger og over 9 mill. visninger
på det betalte innholdet på Snapchat.  

I 2024 testet vi for første gang annonsering
på Tik Tok med veldig gode resultater.  

Parallelt med vår kampanje hadde NHO
Byggenæringen en egen kampanje rettet
mot foreldre og en rettet mot samme
målgruppe som oss. Dette ga yttligere trykk
og definitivt et godt bidrag for økt synlighet.
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Kampanjen kunne ikke vært gjennomført uten de fantastiske
Snekkerambassadørene og bedriftene som lar oss låne dem! Vi har et tett og
godt samarbeid med snekkerambassadørene: May Britt Straume (Henriksen
Snekkeri), Iver Hofstad Raphaug (Tyrikjøkken), Amalie Almaas (Førre AS),
Kevin Vik (Interiørs-snekkeriet), Tobias Gravdahl og Anna Regine Vada Blom
(Rovde Møbel), Ruben Andersen (Grande Fabrikker AS) og Nico Holmeide
Wolfermann (Melby Snekkerverksted AS). 

Gjennom ukentlige ”take-overs” på Snapchat får følgerne følge ambassadørene i
det de gjør på jobben. Det gjør at følgerne får et godt innblikk i alt som skjer i
bransjen og hvordan det er å være en ung snekker. I tillegg har vi hatt «gjeste-
opptredener» fra blant annet Thor Heyerdahl VGS.  

Vi vil gjerne ha med flere ambassadører som vil gjøre dette morsomme arbeidet
sammen med oss! 

Som kick-off samlet vi alle Snekkerambassadørene i august i Møre og Romsdal.
Da hadde vi litt teambuillding og debrief av året som har vært.
Snekkerambassadør Anna fikk vise frem Rovde Møbel og Design, og vi var med
på et lokallagsmøte hvor vi fikk fortelle litt mer om kampanjen.  
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Rekruttering og opplæring

Årsrapport Norske Trevarer 2024

2024 var et viktig år for fagopplæring og rekruttering. Det var det første året på en

stund hvor flere har valgt yrkesfag enn studiespesialiserende. Vi har jobbet hardt for å

passe på at både bedrifter, lærlingers og opplæringskontors behov har blitt tatt vare

på. I 2023 ble det bestemt at 13 lærefag skal ta i bruk modulstrukturert opplæring

som én av opplæringsmetodene. Der har vi sammen med resten av NHO

Byggenæringen står sterkt. Den nye opplæringsloven skulle tre i kraft i august 2024,

men ble utsatt 1 år da det var flere uavklarte spørsmål. Det er fortsatt mye som er

uavklart, og arbeidet kommer til å fortsette inn i 2025.

Vi startet stor nysatsning våren 2024 stort med to

nye brosjyrer, hvor en brosjyre ligger ute på nettet

og en liten folder som blir sendt gjennom SubjectAid

rett til rådgivere og lærere på skoler. Vi har sendt ut

over 3000 brosjyrer til 160 forskjellige skoler som en

del av dette.  

Som en del av den store brosjyren fikk vi

utarbeidet en fin film om å bli snekker. Der fikk

vi den flotte snekkerambassadøren May-Britt

fra Henriksen snekkeri til å stille opp og det ble

råbra. Det mest spennende med at vi har

startet med nye brosjyrer og de blir bare bedre. 
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 Rett etter sommeren kom stortingsmedlingen for

ungdom og skole. Der var det gledelige nyheter

om at skolene skal bli mer praktiske, og at

praktiske fag skal bli prioritert. Det var vi veldig

fornøyd med, men skuffelsen var stor da sløyd

ikke var tatt med som mer enn et eksempel, og

ikke som et viktig tiltak.   

Faglærer- og opplæringskontorsamling gikk i 2024 sammenslått og digitalt for å

komme tilbake til riktig tidspunkt på året. Det ble holdt møte i mai med hovedfokus

på eksamensforberedende kurs og hvordan det fungerer i bruk på skoler. 

For bransjen har det lenge vært et mål å få flere skoler med VG2 Treteknisk, men nå

ser vi at fylkene vil legge ned flere av våre tilbud. Mot slutten av året var det Østfold

som fikk beskjed om at utdanningstilbudet skulle bli nedlagt. Etter godt arbeid fra

opplæringskontor, bedrifter og Norske Trevarer sentralt ble det til at tilbudet består,

men her er nok ikke alt arbeid ferdig, og det er nok dessverre en trend vi kommer til

å se mer til.  

Det har vært stor etterspørsel fra trevareskoler om ønske om hjelp og gode ideer til

rekrutteringsarbeidet, og vi har vært på flere besøk med skoler og bedrifter som ser

på hva vi kan gjøre med dette sammen. Vi ønsker jo alle flere arbeidstakere inn

bransjen.  

Helt i slutten av året fikk vi gode nyheter fra Sparebankstiftelsen DNB om at vi fikk

støtte for å gjøre Kompani Sløyd til et nasjonalt prosjekt! Det er med andre ord bare

å glede seg til 2025. 

Hilde Widerøe Wibe på høring  
i utdannings- og forsnkingskomiteen.
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Bransjens priser
Følgende priser ble delt ut under Landsmøtet 2024:

Årsrapport Norske Trevarer 2024

Det Gylne Sagblad er en gjev pris, og Årets
bedrift 2023 ble tildelt Knudsen Dørfabrikk
AS fra Skånevik. Leder Roar Knudsen tok i
mot prisen.

Det Gylne Sagblad for Småbedrifter for
2023 ble tildelt Schia Møbelsnekkeri fra
Nordagutu, og daglig leder Truls Eilev
Schia tok stolt i mot prisen.

Rekruttering og opplæring er en av våre prioriterte arbeidsoppgaver. Styret i
Norske Trevarer besluttet i 2021 at vi skulle etablere to nye priser for å gjøre
litt ekstra stas på de av våre medlemmer som er lærebedrifter og på de flinke
lærlingene som disse bedriftene har.

- For meg var dette helt fantastisk, og
det betyr mye. Jeg har vel aldri i mitt liv
hatt sånn puls som jeg hadde før
prisvinneren ble avslørt, sa Ruben
Andersen (19), som ble kåret til Årets
læring 2023 i norsk trevarebransje. 

Hovland Trevarefabrikk AS ble kåret til
Årets lærebedrift 2023. Til å ta imot
prisen var en smilende og stolt Kent
Waland-Klausen.
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Årets hederspris 2023 gikk til en bunnsolid mann som har et hjerte som banker varmt for
trevarebransjens ve og vel, nemlig Torbjørn Hjelden.

- Han har alltid vært en varm talsmann for at vi skal tenke på norsk trevarebransje som ett
stort fellesskap, der vi skal tåle både diskusjoner og uenighet, men at tilliten, samarbeidet og
fellesskapet i Norske Trevarer er det aller, aller viktigste, hilste Tore Ådlandsvik under
tildelingen av bransjens hederstegn, som er Norske Trevarers mest høythengende pris.

- Det føles ikke som noe offer å bruke tid på Norske Trevarer, tvert imot. Det er en stor ære å
bli tildelt bransjens hederstegn. Jeg er både glad og stolt. Tusen hjertelig takk, sa en rørt
Hjelden.

Årets hedersprisvinner Torbjørn Hjelden
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Representasjon/styrer/medlemskap

Årsrapport Norske Trevarer 2024

Norske Trevarer har flere verv og styreverv på vegne av bransjen:

Norsk dør- og vinduskontroll – NDVK 
Norske Trevarer har sekretariatet for Norsk dør- og vinduskontroll. Flere av Norske
Trevarers medlemmer har godkjenning for sine produkter fra NDVK. 

Standard Norge-komité SN/K 027 
Norske Trevarer har ledervervet for SN/K 027. Denne komiteen er nasjonal
standardiseringskomité og speilkomité for to europeiske komiteer for produktene
vinduer, dører, porter og påhengsvegger. Standardene som ligger under komiteen, har
stor betydning for Norske Trevarers medlemmer. Komiteen har også medlemmer fra
medlemsbedriftene i Norske Trevarer. 

Ruteretur 
Norske Trevarer har styreledervervet, og sitter i styret sammen med de fem andre eierne i
returselskapet Ruteretur. Ruteretur tar hånd om avfallsinnsamling og håndtering av PCB-
holdige isolerglassruter produsert på 60- og 70-tallet. Produsenter og importører av
vinduer i Norge plikter å være medlem. 

BliMester 
Norske Trevarer har styreplass i BliMester. Mesterutdanning til å bli snekkermester ligger
under BliMester, og dette er en viktig arena for å sikre mesterutdanning i bransjen. 

PDT Norge 
Norske Trevarer er medlem i PDT Norge sammen med 17 andre foreninger og har én av ti
styreplasser i foreningen. Daglig leder Hilde Widerøe Wibe og Wilhelm Ruyter/Kristoffer
Bundlie har byttet på styreplassen i foreningen. PDT Norge skal ivareta bransjens behov
for en standardisert og omforent måte å utveksle produktinformasjon på. Les mer under
eget punkt om digitalisering. 

EuroWinDoor 
Norske Trevarer er medlem i den europeiske foreningen EuroWinDoor, en
interesseforening for dør og vindus- produsenter i Europa. Medlemmene er
bransjeforeninger fra andre land. EuroWinDoor er et viktig nettverk for å opprettholde
kontakt mot Europa og være oppdatert på hva som skjer av lovendringer o.l. på europeisk
nivå. 
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Energieffektiviseringsnettverk 
Norske Trevarer er medlem i et energinettverk sammen med over 30 bransjeforeninger og
instanser. Nettverket jobber for økt energieffektivisering i Norge og er en viktig arena for å
løfte frem saker politisk og i media. En bevisst og ambisiøs energieffektiviseringspolitikk
innenfor bygg og eiendom er i vår interesse. 



Fagforum i NHO Byggenæringen  
Norske Trevarer deltar aktivt i bransjedirektørmøtet, miljøforum, kompetanseforum og
seriøsitetsforum i NHO Byggenæringen samt adhoc-forum som markedsgruppe og
Klimapartnerskap.  
  
Bransjedirektørmøtet er vår primære tilknytning til NHO Byggenæringen som landsforening
hvor vi møter de andre bransjeforeningene i saker som omhandler politikk, lønn og
arbeidsliv.  
  
Miljøforum er NHO Byggenæringens felles fagforum for miljørelaterte spørsmål knyttet til
lovendringer i Norge og EU, nye initiativ i bransjen og erfarings- og kompetansedeling.
Dette er administrasjonens primære faglige felleskap.  
  
Kompetanseforum er NHO Byggenæringens felles fagforum for rekruttering og
fagopplæring. Dette er et viktig treffpunkt knyttet til overordnede spørsmål rundt
læreplaner, skoletilbud og utvikling av snekkerfaget.  

Seriøsitetsforum er NHO byggenæringens forum for alle seriøsitets temaer fra offentlige
anskaffelser til hvordan redusere konliktnivå I verdikjeden. 

Markedsgruppen ble etablert for å finne politiske tiltak som kan få I gang
byggevirksomheten både I boligmarkedet og I det offentlige markedet. 

Rekrutteringsforumet er NHO Byggenæringens felles gruppe for rekrutteringskapanjene Vi
bygger Norge og Ung i bygg og anlegg.

Klimapartnerskapsavtalen: 25. september 2024 signerte byggenæringen og regjeringen den
første klimapartnerskapsavtalen om å redusere klimagassutslipp fra byggenæringen. NHO
Byggenæringen sammen med arbeidstaker- og arbeidsgiver organisasjoner skal gå sammen
for å se på tiltak for å forbedre i hele verdikjeden. 

Årsrapport Norske Trevarer 2024

Digital Markedsplass
Hensikten med prosjektet er å utvikle en koplingsarena for små- og mellomstore aktører
som vil realisere og styrke trebaserte verdikjederbasert på lokale råvarer. Dette er et
samarbeidsprosjektet mellom Norsk Bygdesagforening, Norske Trevarer og Agder Tresenter
(InnoTre) og målet er at løsningen som utvikles skal implementeres på på tvers av flere
fylker; Agder, Rogaland, Vestland samt Møre og Romsdal, med et mål om at den kan skaleres
og utvides til flere på sikt. 

Landbruksministerens skogforum 
Norske Trevarer har fått bli med i skogforum som samler alle i verdikjeden skog og tar opp
relevante næringspolitiske og kompetanse temaer som man ønsker at regjeringen skal
behandle. 
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Linda Kristin Offenberg 
Eksternt styremedlem
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Gunnar Adolf Aanesland
Styreleder

Trond Magnar Unhammer
Nestleder

Siri Ann T White
Styremedlem

Arve Martin Almenning
Styremedlem

Kyrre Norigard 
Styremedlem



Kontakt oss

Norske Trevarer
Postadresse:
Postboks 7188 Majorstuen
0307 Oslo 

Besøksadresse:
Næringslivets Hus
Middelthuns gate 27
0368 Oslo

Telefon: 23 08 80 00
E-post: post@norsketrevarer.no
www.norsketrevarer.no


